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Protokół nr 65/2018 

z posiedzenia Rady Osiedla Podjuchy w dniu 03.10.2018. 
 

 

 

Obecni:  7 osób. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Powitanie gości. Sprawdzenie listy obecności. Stwierdzenie quorum. Przyjęcie porządku 

obrad. 

2. Głosowanie nad przyjęciem protokołu z posiedzenia RO Podjuchy z dnia 19.09.2018. 

3. Kontynuacja tematu wypracowanych przez rady osiedli Podjuch, Żydowiec-Klucza i Zdrojów 

zmian w transporcie publicznym – linia 66 oraz 533. 

4. Podsumowanie Festynu Podjuszańskie Harce 2018.  

5. Przygotowania do pozostałych imprez w kalendarzu roku 2018. 

6. Dyskusja nad kierunkiem wykorzystania środków inwestycyjnych RO Podjuchy w 2019 roku. 

7. Likwidacja środków trwałych. 

8. Przebieg głosowania SBO2019.  

9. Korespondencja bieżąca. 

10. Wolne wnioski i postulaty.  

 

Ad.1. 

Stwierdzono brak quorum. Przyjęto powyższy porządek posiedzenia. 

 

Ad.2. 

Zatwierdzono protokół z posiedzenia Rady Osiedla Podjuchy w dniu  19.09.2018. 

 

Głosowało 7 osób: 

„za” –  6 osób,  

„przeciw” – 0 osób, 

„wstrzymuję” – 1 osoba (G.Mikut) 

 

Ad.3 

Poruszono temat wprowadzonych od 1 października zmian w transporcie publicznym na obszarze 

osiedli Zdroje, Podjuchy i Żydowce-Klucz. 

 

Ad.4. 

Podsumowano festyn Podjuszańskie Harce 2018. 

 

Ad.5. 

Wspomniano o nadchodzących imprezach, odbywających się w Podjuchach takich jak: Dzień Seniora 

oraz Bukołaz. 
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Ad.6. 

Przewodniczący Maciej Szyszko poprosił pozostałych radnych, aby zastanowili się nad 

przeznaczeniem środków inwestycyjnych RO Podjuchy w 2019 roku.  Poprosił także, aby  ewentualne 

propozycje w tej sprawie przedstawić do końca października 2018. 

 

Ad.7. 

Maciej Szyszko poinformował o prośbie skierowanej do Rady Osiedla, aby do końca października 

dokonać likwidacji zbędnych środków trwałych. 

 

Ad.8. 

Rozmawiano o przebiegu głosowania SBO2019. 

 

Protokołowała Marta Wójcik. 

 


